
 

       Z Á P I S N I C A                               

 

 

  Z 14. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Adidovciach zo dňa 04.08.2024 

          

         Prítomní : podľa prezenčnej listiny, ktorá je súčasťou zápisnice 

  

K bodu č.1 : 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila starostka obce Mgr. Lenka Hudáková, ktorá 

privítala poslancov OZ. Skontrolovala či je OZ uznášaniaschopné. Prítomní boli všetci piati 

poslanci teda konštatovala, že OZ je uznášaniaschopné. Starostka obce predložila program 

rokovania na schválenie.   

 

P r o g r a m : 

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania, určenie zapisovateľa, voľba overovateľov 

zápisnice, kontrola uznášania schopnosti OZ 

2. Voľba návrhovej komisie 

3. Kontrola plnenia uznesenia z 13. zasadnutia OZ 

4. Plánované projekty obce – verejné osvetlenie, nákup traktorovej techniky 

5. Plánovaný odkup pozemku pri Coop Jednote Adidovce 

6. Rôzne  

7. Záver 

Takto predložený program bol schválený bez pripomienok 

 

Za zapisovateľku bola určená Ing. Michaela Piatničková. Za overovateľov zápisnice boli 

schválení poslanci Milan Koromház a Marek Jalek. Za  hlasovali všetci prítomní poslanci. 

 

K bodu č.2 : 

Do návrhovej komisie boli zvolení : 

Ing. Anton Štefan 

Juraj Čopák 

 

K bodu č. 3 : 

V tomto bode starostka obce  previedla kontrolu plnenia uznesení od posledného 13. 

zasadnutia  a skonštatovala, že úlohy boli splnené. 

 

K bodu č. 4  

Plánované projekty obce- verejné osvetlenie, nákup traktorovej techniky.  

a) Starostka obce oznámila, že obec ako oprávnený žiadateľ sa môže zapojiť do výzvy 

cez Enviromentálny fond, Obnova dediny- POD 2:  

2. Revitalizácia a budovanie verejne dostupných priestranstiev v zastavanom území obce 

s povinným limitom na prvky zelenej infraštruktúry, a to minimálne 30% z požadovanej 

dotácie s prednostným využitím pôvodných domácich druhov a prirodzených tvarov 

(budovanie a revitalizácia verejných priestranstiev a parkov, školských areálov, trvalkových 

alebo bylinkových záhonov, vegetačných pásov vhodných pre opeľovače, stromoradí, alejí, 

ovocných sadov, mobilnej zelene, komunitných záhrad, vertikálnej a horizontálnej zelene, 

použitie tieniacich prvkov v kombinácii s ochladzujúcimi účinkami vegetácie, zakladanie 

vegetačných striech na verejných budovách9 , budovanie zelených stien a dažďových záhrad 



a iné) a s možnosťou kombinácie: • nákupu techniky, pracovných a ochranných pomôcok 

súvisiacich s údržbou verejných priestranstiev (max. limit 10% z požadovanej dotácie), • 

nákupu a osadenia prvkov drobnej architektúry harmonizujúcej s charakterom prostredia 

vidieckej krajiny, • výmeny nepriepustných verejných plôch, budovaním vodopriepustných 

verejných plôch s použitím priepustného/polopriepustného podkladu), • nákupu a výmeny 

svietidel verejného osvetlenia za úspornejšie s parametrami: o chromatičnosť 

maximálne 3000 Kelvinov (farba nie modrá t.j. vlnová dĺžka pod 500 nm), svietidlá 

musia byť inštalované tak, aby osvetľovali iba miesta, ktoré majú byť osvetlené, budú 

smerovať zhora nadol a zároveň bude zabezpečená bezpečnosť obyvateľov a 

návštevníkov obce.  

Po zvážení všetkých nákladov a celkového efektu obecné zastupiteľstvo rozhodlo, že táto 

výzva nie je pre nás vhodná a preto sa do nej nezapojíme. Za  túto výzvu nehlasoval nikto.  

b) Ďalej starostka obce predložila možnosť zapojenia sa do výzvy cez Enviromentálny 

fond- Rozvoj odpadového a  obehového hospodárstva 

Činnosť C1: Nákup traktora a príslušenstva k traktoru, kde spoluúčasť je minimálne 1% 

z požadovanej ceny.  

Tento návrh poslanci podporili a súhlasili s vypracovaním projektu. Pán poslanec Marek Jalek 

konštatoval, že traktor v obci sa stále zíde. Traktor by mal obsahovať vlečku, prednú radlicu, 

zadné rozmetadlo, sypač. Takto vybavený traktor by mal zlepšiť život obyvateľom obce 

a uľahčiť tak prácu pri zimnej údržbe ale i celoročne pomôcť s prácami potrebnými v obci. 

Poverili starostku obce aby dala vypracovať projektovú dokumentáciu potrebnú k podaniu 

žiadosti. Za hlasovali všetci poslanci. 

 

K bodu č. 5 : 

Plánovaný odkup pozemku pri Coop Jednote Adidovce – starostka obce oboznámila obecné 

zastupiteľstvo o možnom odkupe pozemku pri OCÚ Adidovce, ktoré je vo vlastníctve Coop 

Jednoty v K.Ú. obce Adidovce parcela č. 25 budovu na parcele č. 24 a časť pozemku na 

parcele č. 23. Spoločnosť Coop Jednota nám ma zaslať geometrický plán. Po predložení tohto 

plánu a návrhu ceny sa opätovne stretne obecné zastupiteľstvo aby prerokovalo navrhovanú 

cenu za m2. Tento bod berú poslanci na vedomie. 

 

K bodu č. 6: 

Rôzne v tomto bode starostka obce vyzvala poslancov nakoľko zastupujú ľudí v obci aby 

stanovili priority, ktorým sa má obec zaoberať. Taktiež sa otvorila téma vybudovania 

parkoviska pri Dome smútku a poslanci sa dohodli, že najlepšie riešenie bude ak sa aspoň 

dočasne spraví parkovacia plocha zavezením kameňa, ktorý bude neskôr slúžiť ako podložie. 

Takto zavezená plocha nebude zablatená a bude aj estetickejšia.  

 

K bodu č. 7 : 

Starostka obce sa poďakovala poslancom za účasť na 14. Obecnom zastupiteľstve 

a zastupiteľstvo ukončila. 

 

Overovatelia zápisnice : 

Marek Jalek  

Juraj Čopák 

 

 

V Adidovciach 04.08.2024                                                        Mgr. Lenka Hudáková 

         starostka obce 

Zapísala : Ing. Michaela Piatničková 


